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 R O M Â N I A 

JUDEŢUL VASLUI 

COMUNA REBRICEA 

CONSILIUL LOCAL 

Cod poştal- 737455 – REBRICEA – Telefon: 0235/457050; Telefon/fax : 0335/819630 

comunarebricea@yahoo.com 
   

 

Nr. 1208 din 13.02.2015 
 

 

PROCES – VERBAL  
 

privind desfăşurarea şedinţei ordinare a Consiliului 

 local al comunei Rebricea, din data de 12 februarie 2015, ora 1300 

 
 

  - Domnul primar propune tinerea unui moment de reculegere. 

SECRETARUL COMUNEI 

- Face apelul nominal al membrilor Consiliului local şi constată că sunt prezenţi 13 consilieri 

si 2 delegati satesti din 13 si, respectiv, 2 care alcătuiesc Consiliului local al comunei Rebricea. 

Şedinţa se declară legal constituită.  

- Participă la lucrările şedinţei domnul Radu Valerică, primarul comunei Rebricea. 

- Mai participa: 

 doamna Baciu Violeta – Elena, consilier contabil la Primaria comunei Rebricea. 

 doamna Leustian Mihaela, administrator Scoala gimnaziala Rebricea. 

 domnul Popa Cristian, referent la Primaria comunei Rebricea. 

- Pune la dispoziţia consilierilor procesul – verbal încheiat în şedinţa anterioară, pentru a fi 

studiat, după care, ulterior, îl va supune aprobării Consiliului local. 

 

PREŞEDINTELE DE ŞEDINŢĂ - domnul consilier, SCÂNTEE FĂNICĂ 

În conformitate cu Dispoziţia nr. 77 din 06.02.2015 emisă de primarul comunei Rebricea, 

Consiliul local al comunei Rebricea a fost convocat în şedinţă ordinară, pentru data de astăzi, 12 

februarie 2015, ora 1300, cu următoarea ordine de zi: 

  1. Proiect de hotarare privind aprobarea decontarii navetei cadrelor didactice, pentru 

luna ianuarie 2015. 

 2. Proiect de hotărâre privind aprobarea tarifului unic pentru serviciile publice de 

alimentare cu apa potabila si de canalizare. 

 3. Proiect de hotarare privind aprobarea bugetului local al comunei Rebricea, pe anul 

2015. 

 4. Proiect de hotarare privind alegerea viceprimarului comunei Rebricea, judeţul 

Vaslui. 

 5. Depunerea juramantului de catre viceprimarul comunei Rebricea, judetul Vaslui. 

 6. Proiect de hotarare privind alegerea preşedintelui de şedinţă, pentru perioada martie 

– mai 2015. 

 7. Interpelari si raspunsuri. 

  

Dacă mai sunt şi alte propuneri ? 
 

Supun la vot ordinea de zi:  
 

    -  Cine este „pentru” ? 
 

  -  Cine este „contra” ? 
 

-  Cine se abţine ? 
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In unanimitate, ordinea de zi a fost aprobata. 

 

1. Trecem la primul punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului primar, Radu 

Valerică, pentru a prezenta expunerea de motive şi proiectul de hotărâre privind aprobarea 

decontarii navetei cadrelor didactice, pentru luna ianuarie 2015. 

- Dau cuvântul doamnei contabil, Baciu Violeta - Elena, pentru a prezenta raportul 

compartimentului de resort la proiectul de hotărâre privind aprobarea decontarii navetei 

cadrelor didactice, pentru luna ianuarie 2015. 

  - Dau cuvântul domnului consilier, Morariu Ionel, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati social-culturale, culte, invatamant, sanatate si familie, protectie copii, tineret 

si sport, pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind 

aprobarea decontarii navetei cadrelor didactice, pentru luna ianuarie 2015. 

 

 NU EXISTA DISCUTII LA ACEST PUNCT. 

 

 Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind aprobarea 

decontarii navetei cadrelor didactice, pentru luna ianuarie 2015. 

 

  Supunem la vot: 

               -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

     -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitate (13 voturi „pentru” din 13 care alcatuiesc consiliul local), proiectul de 

hotărâre a fost adoptat. 

 

Am să prezint hotărârea în întregime. 

 

 2. Trecem la cel de-al doilea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului primar, 

Radu Valerică, pentru a prezenta expunerea de motive şi proiectul de hotărâre privind 

aprobarea tarifului unic pentru serviciile publice de alimentare cu apa potabila si de 

canalizare. 

 - Dau cuvântul domnului consilier, Luchian Laurentiu, pentru a prezenta raportul 

compartimentului de resort la proiectul de hotărâre privind aprobarea tarifului unic pentru 

serviciile publice de alimentare cu apa potabila si de canalizare. 

 - Dau cuvântul domnului consilier, Zaharia Petrea, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati economico-financiare, agricultura, juridica si disciplina, pentru a prezenta 

raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind aprobarea tarifului unic 

pentru serviciile publice de alimentare cu apa potabila si de canalizare. 

 

 DISCUTII: 

 

 Domnul primar face precizarea ca tariful va fi aplicat atunci cand se va prelua serviciul de o 

firma si acest lucru este in avantajul nostru. 

 Domnul consilier, Zaharia Petrea spune ca este bine ca tarifele sunt mici. 

 Doamna consilier, Marian Maricica intreaba daca serviciul de canalizare se plateste la fel ca 

si apa. 

 

 Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind aprobarea 

tarifului unic pentru serviciile publice de alimentare cu apa potabila si de canalizare. 

 

  Supunem la vot: 

               -  Cine este „pentru” ? 
 



 3 

   -  Cine este „contra” ? 
 

     -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitate (13 voturi „pentru” din 13 care alcatuiesc consiliul local), proiectul de 

hotărâre a fost adoptat. 

 

Am să prezint hotărârea în întregime. 

 

 3. Trecem la cel de-al treilea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului primar, 

Radu Valerică, pentru a prezenta expunerea de motive şi proiectul de hotărâre privind 

aprobarea bugetului local al comunei Rebricea, pe anul 2015. 

 - Dau cuvântul doamnei contabil, Baciu Violeta - Elena, pentru a prezenta raportul 

compartimentului de resort la proiectul de hotărâre privind aprobarea bugetului local al 

comunei Rebricea, pe anul 2015. 

 -  Dau cuvântul domnului consilier, Nicu Doru, preşedintele comisiei de specialitate pentru 

munca si protectie sociala, amenajarea teritoriului si urbanism, protectia mediului si turism, 

pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind aprobarea 

bugetului local al comunei Rebricea, pe anul 2015. 

 - Dau cuvântul domnului consilier, Zaharia Petrea, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati economico-financiare, agricultura, juridica si disciplina, pentru a prezenta 

raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind aprobarea bugetului local 

al comunei Rebricea, pe anul 2015. 

 - Dau cuvântul domnului consilier, Morariu Ionel, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati social-culturale, culte, invatamant, sanatate si familie, protectie copii, tineret 

si sport, pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind 

aprobarea bugetului local al comunei Rebricea, pe anul 2015. 

 

 DISCUTII: 
  

 Doamna contabil informeaza ca cheltuielile de personal la asistentii personali sunt la un 

nivel mic, raportandu-se la suma de 438 mii lei. Banii vor fi pe un fond de rezerva pana la 

aprobarea de noi fonduri. 

 Domnul primar spune ca vom solicita suplimentare de fonduri pentru plata integrala a 

tuturor persoanelor care vor fi angajate ca asistenti personali, iar pana atunci se vor plati cu bani 

existenti. 

 Domnul consilier Morariu Ionel intreaba daca printr-o rectificare bugetara nu se pot aloca 

bani de la alte capitole pentru plata asistentilor personali. 

 Doamna contabil spune ca nu se poate, decat daca primim bani cu aceasta destinatie. 

 Domnul consilier Morariu Ionel spune ca la unele scoli se fac putine reparatii. La Scoala de 

la Ratesu-Cuzei acoperisul este stricat, ploua in interior si trebuie reparat si gardul. Daca se mai 

lasa un an fara a face lucrari de reparatii se deterioreaza mai mult. Cu un efort din partea noastra se 

poate repara fiindca anul 2016 va fi mai dificil. 

 Domnul primar spune ca reparatiile le putem face si cu bani din alte surse. Problema 

ridicata este mai veche, se va rezolva, dar intaietate au scolile de la Craciunesti si Sasova care nu au 

grupuri sanitare. 

 Domnul consilier Nicu Doru spune ca ar trebui sa luam bani de la culte si sa marim bugetul 

pentru reparatia scolilor. 

 Doamna consilier Marian Maricica spune ca trebuie sa dam bani la culte, deoarece in anul 

2014 nu au primit. 

 Doamna consilier Ursu Doina spune ca trebuie sa se dea bani si pentru Biserica de la 

Tatomiresti. 

 Domnul primar spune ca trebuie sa analizam toate capitolele bugetului sa vedem de unde se 

mai poate lua si unde se mai poate pune. 

 Domnul consilier Morariu Ionel spune ca vrea un raspuns in ceea ce priveste reparatia 

acoperisului de la Ratesu-Cuzei. 
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 Domnul primar spune ca trebuie sa vedem cat costa acoperisul. 

 Domnul consilier Zaharia Petrea spune ca acoperisul costa in jur de 7.000 lei. 

 Domnul primar comenteaza alocarea de bani pentru fiecare capitol in functie de sumele 

prezentate in expunerea sa de motive.  

 Referitor la banii repartizati pentru reparatia podetelor, domnul consilier Scantee Fanica 

spune ca la Bolati podetele sunt inguste pentru a putea trece utilajele, chiar si drumul este la fel de 

ingust, spunand ca s-au mutat cu santul in drum. 

 Domnul consilier Cicoveanu Virgil spune ca pentru finalizarea proiectului de la Scoala 

Draxeni in parteneriat cu World Vision nu s-a acordat niciun ban la buget. 

 Domnul primar spune ca pentru finalizarea proiectului amintit vom vedea de unde vom 

putea aloca suma necesara. 

 Doamna consilier Ursu Doina spune ca la scoala de la Tatomiresti s-au demolat sobele si 

intreaba unde sunt materialele demolate pentru a fi duse la praznicar. 

 Domnul delegat satesc Robac Florin spune ca acum 2 ani s-a alocat suma de 1.000 lei 

pentru Parohia Tatomiresti si intreaba ce s-a facut cu banii respectivi. 

 Domnul consilier Nicu Doru spune ca factura este justificatoare in acest sens. 

 Domnul Popa Cristian, referent, spune ca factura exista si s-a cumparat scandura pentru 

cofrat. 

 Domnul delegat satesc Robac Florin spune ca acolo sunt 2 mc de scandura ceea ce este 

putin. 

 Domnul Popa Cristian, referent, spune ca acolo este toata scandura cumparata. 

 Domnul consilier Elisei Marcel spune ca suma de 35.000 lei trebuie sa se imparta in mod 

egal la cele 8 biserici. 

 Domnul consilier Morariu Ionel revine cu problema repararii acoperisului de la Ratesu-

Cuzei si intreaba cum se va rezolva intrucat acolo ploua de 2 ani. 

 Domnul consilier Scantee Fanica intreaba cati ani are scoala. 

 Domnul consilier Morariu Ionel spune ca scoala are 12 ani. 

Domnul primar spune ca trebuie sa luam o hotarare in legatura cu repartizarea banilor la 

culte si vine cu ideea invitarii tuturor preotilor de la parohiile existente in comuna, intr-o sedinta 

ulterioara. 

Doamna contabil spune ca trebuie sa incasam si venituri pentru a realiza ceea ce ne propune 

prin buget. 

Domnul primar propune ca o parte din reparatii sa fie suportata din banii de la scoala. 

Doamna Leustian Mihaela, administrator scoala, spune ca daca investitia nu este prea mare, 

se poate realiza din banii alocati scolii. 

Domnul consilier Morariu Ionel spune ca la scoala de la Craciunesti sunt copii putini si la 

scoala de la Ratesu-Cuzei s-au investit foarte putini bani comparativ cu scolile de la Bolati, 

Craciunesti si Sasova. 

Domnul primar spune ca la Draxeni preotul prezinta toate veniturile si cheltuielile in 

Consiliul parohial. 

Domnul primar spune ca bugetul va fi aprobat in forma prezentata, sub rezerva ca la o  

rectificare ulterioara, se vor aloca bani pentru scoala de la Ratesu-Cuzei si Sasova. 

Domnul consilier Mihaila Neculai intreaba cand se va repara puntea care duce la Caminul 

cultural de la Rebricea. 

 

 Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind hotărâre 

privind aprobarea bugetului local al comunei Rebricea, pe anul 2015. 

 

  Supunem la vot: 

               -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

     -  Cine se abţine ? 
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In unanimitate (13 voturi „pentru” din 13 care alcatuiesc consiliul local), proiectul de 

hotărâre a fost adoptat. 

 

Am să prezint hotărârea în întregime. 

 

 4. Trecem la cel de-al patrulea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului 

primar, Radu Valerică, pentru a prezenta expunerea de motive şi proiectul de hotărâre privind 

alegerea viceprimarului comunei Rebricea, judeţul Vaslui. 

  - Dau cuvântul doamnei inspector, Onu Alina – Elena, (pentru secretar) pentru a prezenta 

raportul compartimentului de resort la proiectul de hotărâre privind alegerea viceprimarului 

comunei Rebricea, judeţul Vaslui. 

  -  Dau cuvântul domnului consilier, Nicu Doru, preşedintele comisiei de specialitate pentru 

munca si protectie sociala, amenajarea teritoriului si urbanism, protectia mediului si turism, 

pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind alegerea 

viceprimarului comunei Rebricea, judeţul Vaslui. 

 - Dau cuvântul domnului consilier, Zaharia Petrea, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati economico-financiare, agricultura, juridica si disciplina, pentru a prezenta 

raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind alegerea viceprimarului 

comunei Rebricea, judeţul Vaslui. 

 - Dau cuvântul domnului consilier, Morariu Ionel, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati social-culturale, culte, invatamant, sanatate si familie, protectie copii, tineret 

si sport, pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind 

alegerea viceprimarului comunei Rebricea, judeţul Vaslui. 

 

Domnul presedinte de sedinta a spus ca in conformitate cu prevederile art. 57 alin. (1) din 

Legea nr. 215/2001 privind administraţia publică locală, republicată, cu completările şi modificările 

ulterioare, viceprimarul este ales cu votul majorităţii consilierilor locali în funcţie, din rândul 

membrilor acestuia. Alegerea se face prin vot secret. 

 Schimbarea din funcţie a viceprimarului se poate face de consiliul local, prin hotărâre 

adoptată cu votul majorităţii consilierilor în funcţie, la propunerea primarului sau a unei treimi din 

numărul consilierilor locali în funcţie.  

   Viceprimarul este subordonat primarului şi înlocuitorul de drept al acestuia, care îi poate 

delega atribuţiile sale.  

 Pe durata exercitării mandatului, viceprimarul îşi păstrează statutul de consilier local, fără a 

beneficia de indemnizaţia aferentă acestui statut.   

    Propunerea de candidaţi pentru alegerea viceprimarului se face de către grupurile de 

consilieri, de către consilieri sau de către primar.  

  Exercitarea votului se va face într-o cabină special amenajată, folosindu-se următoarea 

modalitate: fiecare consilier primeşte un singur buletin de vot pe care sunt trecute numele tuturor 

candidaţilor. Intrând în cabină, din lista candidaţilor vor fi barate printr-o linie orizontală numele 

tuturor candidaţilor pe care consilierul nu doreşte să îi aleagă. Pe buletin va rămâne nebarat numele 

consilierului pe care doreşte să il aleagă votantul. 

 Este declarat viceprimar candidatul care a obţinut votul majorităţii consilierilor în funcţie.  

 În situaţia în care nu se întruneste majoritatea, se organizează un al doilea tur de scrutin, în 

aceeaşi şedinţă, la care vor participa candidaţii situaţi pe primele două locuri. La al doilea tur de 

scrutin este declarat ales viceprimar consilierul care a obţinut cel mai mare număr de voturi.  

 In continuare, domnul presedinte de sedinta solicita domnilor consilieri sa faca propuneri de 

candidati pentru functia de viceprimar al comunei Rebricea. 

Domnul consilier, Asandei Sorinel, din partea Partidului Democrat Liberal, propune pe 

domnul consilier, NICU DORU, din partea Partidului Miscarea Populara, pentru a fi ales in functia 

de viceprimar. 

Doamna consilier, Marian Maricica, din partea Partidului Social Democrat, propune pe 

domnul consilier, MIHAILA NECULAI, din partea Partidului Social Democrat, pentru a fi ales in 

functia de viceprimar. 
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Domnul presedinte de sedinta intreba daca sunt observatii sau alte propuneri? 

Nefiind alte propuneri, domnul presedinte de sedinta a propus o pauza de 15 minute pentru 

tiparirea buletinelor de vot. 

 Dupa pauza, s-a procedat la alegerea viceprimarului, care s-a facut prin vot secret, fiecare 

consilier primind un singur buletin de vot pe care au fost trecute numele celor 2 candidati. Intrand 

in cabina, din lista candidatilor, au fost barate printr-o linie orizontală numele candidatului pe care 

consilierul nu a dorit să îl aleagă. Pe buletin a rămas nebarat numele consilierului pe care a dorit să 

il aleagă votantul. 

 Domnul presedinte de sedinta a solicitat comisiei de validare sa se retraga pentru a numara 

voturile si a stabili rezultatul votarii. 

 Comisia de validare a numarat voturile si a constatat ca rezultatul votului a fost urmatorul: 

 1) Pentru candidatul, NICU DORU, au votat „pentru”, un numar de 6 consilieri, „contra”, 

un numar de 7 consilieri si s-au „abtinut”, un numar de 0 consilieri. 

 2) Pentru candidatul, MIHAILA NECULAI, au votat „pentru”, un numar de 7 consilieri, 

„contra”, un numar de 6 consilieri si s-au „abtinut”, un numar de 0 consilieri. 

 Dupa numararea voturilor s-a constatat ca domnul consilier MIHAILA NECULAI a fost 

ales in functia de viceprimar al comunei Rebricea cu un numar de 7 consilieri „pentru”, un numar 

de 6 consilieri „contra”, si s-a „abtinut”, un numar de 0 consilieri. 

 Domnul presedinte al Comisiei de validare a dat citire Raportului privind prezentarea 

rezultatului alegerii viceprimarului comunei Rebricea si spune ca nu s-au formulat obiectii sau 

contestatii privind legalitatea alegerii viceprimarului comunei Rebricea. 

 Comisia de validare a constatat ca alegerea viceprimarului comunei Rebricea s-a facut cu 

respectarea legalitatii si propune Consiliului local adoptarea unei hotarari de alegere a domnului 

MIHAILA NECULAI, ca viceprimar al comunei Rebricea. 

 In continuare, domnul presedinte de sedinta Scantee Fanica prezinta hotararea in intregime. 

 

  5. Trecem la cel de-al cincilea punct înscris pe ordinea de zi şi domnul presedinte de sedinta 

a rugat doamnele si domnii prezenti sa se ridice in picioare, dupa care a dat cuvantul domnului 

MIHAILA NECULAI, viceprimarul comunei Rebricea pentru a depune juramantul prevazut 

de Legea nr. 215/2001 si pentru a-l semna. 

 

6. Trecem la cel de-al saselea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului  

primar, Radu Valerică, pentru a prezenta proiectul de hotarare privind alegerea preşedintelui de 

şedinţă, pentru perioada martie 2015 - mai 2015. 

 

 NU EXISTA DISCUTII LA ACEST PUNCT. 

 

 Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind alegerea 

preşedintelui de şedinţă, pentru perioada martie 2015 - mai 2015. 

 

  Supunem la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

  -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 

 

 In unanimitate (13 voturi „pentru” din 13 care alcatuiesc consiliul local), proiectul de 

hotărâre a fost adoptat. 

 

Am să prezint hotărârea în întregime. 

 

 7. Interpelari si raspunsuri. 

  

7.1. Domnul primar spune ca vrea sa aduca in atentia domnilor consilieri problema ridicata de 

doamna Moldovanu Marinela, de la Ratescu-Cuzei si pe care trebuie sa o ajutam sa-si intocmeasca 
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actele de stare civila, intrucat au fost aruncate in foc de ea, deoarece este o persoana cu probleme 

psihice. 

7.2. Domnul primar spune ca pentru Biserica de la Tatomiresti trebuie sa se intocmeasca acte 

de proprietate si il desemnez pe domnul Popa Cristian, sa ia legatura cu preotul Luca, pentru a 

rezolva problema, fiindca doamna Chircu de la Consiliul Judetean vrea sa promoveze un proiect de 

promovare a Bisericii Tatomiresti intr-un circuit. 

7.3. Domnul consilier, Nicu Doru spune ca oamenii se plang de pasune, ca se ara in fiecare an 

de catre cetaeni care au pamant in capatul pasunii. Primaria a concesionat la ACT si ea ar trebui sa 

se ocupe de bornare si aceasta problema este in fiecare an. 

 Domnul Popa Cristian, presedinte ACT spune ca terenul nu poate fi declarat si de oamnei si 

de ACT, fiindca s-ar suprapune la APIA, in momentul declararii. 

 Domnul primar spune ca acum 3 ani s-au masurat pasunile pentru intabulare si din 

redeventa platita de ACT se vor folosi bani tot pentru intabulare. 

 Domnul consilier Vatavu Titi spune ca si la Tufesti sunt aceleasi probleme, se intra cu aratul 

in latimea drumului si in acest sens trebuie chemat domnul Aneculaesei sa i se puna in vedere 

aceasta problema, fiindca strica drumurile locale. 

7.4. Domnul consilier, Nantu Costel intreaba ce se mai intampla cu autobuzul scolar, fiindca 

copii merg pe jos la scoala. 

 Domnul primar spune ca se astepta microbuzul scolar de la Inspectoratul Scolar, caci 

autobuzul pe care il avem nu se mai poate repara, e stricat motorul si costa prea multi bani. 

 Domnul consilier, Scantee Fanica spune ca nu intelege de ce nu se poate repara motorul. 

Poate sunt probleme cu linia de ulei?! Spune ca sunt foarte multi bani care s-au platit pentru 

repararea autobuzului si cum se justifica cei 10.000 lei platiti ultima data, daca s-a stricat iar?! 

 Domnul consilier, Nicu Doru spune ca sunt foarte multi bani si nu se merita sa-l reparam 

continuu, caci mai bine cumparam unul nou. 

 Domnul primar spune ca am fost cu autobuzul la reparat si la Iasi si la Vaslui si nu ii dau de 

capat. Asteptam microbuzul de la Inspectoratul Scolar si cererea este pentru 28+1 locuri. 

Momentan , asteptam, caci suntem restantieri. Se acorda bursa pentru copii navetisti de la scolile 

din Craciunesti, Tatomiresti, Ratesu-Cuzei, Bolati, Tufesti, Sasova, pentru trei luni (decembrie, 

ianuarie si februarie), pentru perioada cat nu a existat mijloc de transport in comun. 

 Domnul consilier, Morariu Ionel spune ca intretinerea actualului autobuz este prea 

costisitoare, fiindca sunt costuri de reparatie mari si consumul de carburant mare. 

 

  Supun la vot procesul – verbal încheiat în şedinţa anterioară:  
 

         -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 

 

In unanimitate (13 voturi „pentru” din 13 care alcatuiesc consiliul local), se aprobă. 

 

Domnul primar, Radu Valerica convoacă în şedinţă ordinară Consiliul local al 

comunei Rebricea, pentru data de 20 martie 2015, ora 1300, ce va avea loc la sediul 

administrativ al Primăriei comunei Rebricea, cu următoarea ordine de zi:  

   1. Proiect de hotarare privind aprobarea decontarii navetei cadrelor didactice, pentru 

luna februarie 2015. 

 2. Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special reprezentantului 

comunei REBRICEA, în Adunarea Generală a Asociaţiei pentru Dezvoltare Intercomunitară 

a judeţului Vaslui, pentru serviciul de salubrizare. 

 3. Proiect de hotarare privind acordarea unui mandat special reprezentantului 

comunei REBRICEA, în Adunarea Generală a Asociaţiei pentru Dezvoltare Intercomunitară 

de utilitati publice pentru serviciul de alimentare cu apa si de canalizare din municipiile 

Vaslui, Barlad, Husi si orasul Negresti, judeţul Vaslui. 
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 4. Proiect de hotarare privind delegarea gestiunii serviciului de alimentare cu apă şi de 

canalizare către S.C. AQUAVAS S.A. Vaslui. 

 5. Proiect de hotarare privind stabilirea şi sancţionarea contravenţiilor, pentru 

încălcarea normelor în domeniul bunei gospodăriri al comunei Rebricea, judetul Vaslui. 

 6. Proiect de hotarare privind reorganizarea Comisiei speciale pentru intocmirea 

inventarului bunurilor care alcatuiesc domeniul public al comunei Rebricea, judetul Vaslui. 

 7. Proiect de hotarare privind insuşirea propunerii Comisiei speciale de completare a 

Anexei nr. 57 la Hotărârea Guvernului nr. 1361/2001 privind atestarea domeniului public al 

judeţului Vaslui precum şi al municipiilor, oraşelor şi comunelor din judeţul Vaslui. 

 8. Proiect de hotarare privind aprobarea rectificării I a bugetului local al comunei 

Rebricea, pe anul 2015. 

   9. Interpelari si raspunsuri. 

 
  Va multumim! 

 

 

 

        PREŞEDINTE  DE  ŞEDINŢĂ,               SECRETAR,  

                 

            Consilier, Scântee Fănică                                                Sârcu Geanina – Elena  


